

Date: November 1st, 2020

Circular No :29/ AY 2020-2021
Subject: Flag Day and U.A.E. National Day

Dear Parents,

Thank you for supporting us in acting responsibly and for following the latest guidance of the government that continues to minimize the COVID-19 risk posed at the school and on the broader school community.

On Tuesday, November 3rd, the U.A.E. will celebrate the national Flag Day as a national occasion where we all remember the efforts of the founders of the U.A.E. This year's Flag Day celebration and the U.A.E. National Day celebration will be quite different from before. However, at Ajyal Al Falah, these are extraordinary occasions, and we want to involve all our students, while we adhere to the DOH and governments' regulations on avoiding large gatherings and celebrations.

On Tuesday, November 3rd, 2020, we would like all students that attend the school on the alternative week model, to celebrate this year's U.A.E. Flag Day in their classrooms by waving the U.A.E. flags and sing the National Anthem at precisely 11:00 a.m.

Students are requested to bring **their own flags** and to keep to social distancing when celebrating at the school. Our Grade 5 students will celebrate the day in a small group ceremony (**not more than 20 students as per ADEK Flag Day communication attached**) at the Flagpole in the play area of the school. Students will adhere to social distancing and must bring their own flags to celebrate the day.

Students may dress in U.A.E. National dress for the Flag Day. We also invite all students studying through the Full Distance Learning model, to join in and celebrate the day by singing the National Anthem at 11:00 a.m. at their homes.

U.A.E. National Day Celebration:

This year's U.A.E. **National Day** celebration will be quite different and will be celebrated on **Sunday, November 29th, 2020**, by the students attending the school through the alternative week model, in their classrooms. We plan to integrate the history of the U.A.E. into the school's curriculum in all English, Arabic and Social Studies lessons so that all students online and on distance learning will enjoy the day and celebrate the day appropriately in their **U.A.E. National dress.**

Thank you for encouraging your children to keep safe and for supporting us with the U.A.E. national celebrations.

I want to reassure you that the health, safety and wellbeing of our students and staff remain our number one priority.

Yours sincerely,

Antoinette Brown
Principal Director



التاريخ: 1 نوفمبر 2020

تعميم رقم: 29 / العام الأكاديمي 2020-2021

الموضوع: يوم العلم واليوم الوطني لدولة الامارات العربية المتحدة

السادة أولياء الأمور الكرام ،،،، تحية وبعد

نشكركم على دعمكم بالمساهمة معنا في منع انتشار كوفيد 19 وذلك من خلال تحمل المسؤولية واتباع أحدث الإرشادات والسبل الوقائية والالتزام باللوائح الحكومية والاستمرار في تقليل المخاطر في المجتمع المدرسي.

تحتفل دولة الإمارات العربية المتحدة بيوم العلم الإماراتي الثلاثاء الثالث من نوفمبر/2020، حيث تعزز هذه المناسبة الوطنية الشعور بالانتماء للوطن وتذكر بجهود مؤسسي دولة الإمارات العربية المتحدة.

إن الاحتفال بيوم العلم هذه السنة سيكون مختلفاً تماماً عن ذي قبل. ومع ذلك نسعى في أجيال الفلاح الى إشراك جميع طلابنا في هذه المناسبات الوطنية مع الحرص على الالتزام بقواعد هيئة الصحة واللوائح الحكومية المتعلقة بتجنب التجمعات والاحتفالات الكبيرة.

يوم الثلاثاء 3 نوفمبر 2020 ندعو جميع طلاب المجموعة المتواجدة في المدرسة لرفع الأعلام وإنشاد النشيد الوطني في تمام الساعة 11:00 صباحاً، داخل الفصول، وذلك احتفالاً بيوم العلم الإماراتي.

يجب على الطلاب احضار أعلامهم الخاصة بهم والحفاظ على التباعد الاجتماعي خلال الاحتفال داخل المدرسة. ندعو طلاب الصف الخامس لرفع العلم في فناء المدرسة الخارجي ضمن مجموعة صغيرة (20 شخص بحد أقصى حسب التعميم الصادر من دائرة التعليم والمعرفة، مرفق مع هذه الرسالة).

يمكن للطلاب ارتداء اللباس الوطني للاحتفال بيوم العلم. ندعو أيضاً جميع طلاب التعلم عن بعد، للانضمام والاحتفال بيوم العلم من خلال إنشاد النشيد الوطني في الساعة 11:00 صباحاً من منازلهم.

الاحتفالات باليوم الوطني الإماراتي:

سنحتفل باليوم الوطني لدولة الإمارات العربية المتحدة هذا العام بشكل مختلف تماماً، وذلك يوم الأحد 29 نوفمبر 2020، من قبل الطلاب المتواجدين بالمدرسة، في فصولهم الدراسية. نحن نسعى لإشراك جميع طلاب التعلم عن بعد كذلك في الاحتفال باليوم الوطني عبر تقديم تاريخ دولة الإمارات العربية المتحدة في جميع دروس اللغة الإنجليزية والعربية والدراسات الاجتماعية كي يستمتع جميع طلاب التعلم عن بعد بالاحتفال باليوم الوطني وارتداء الملابس الوطنية.

نشكركم على تشجيع أطفالك بالحفاظ على سلامتهم وعلى دعمكم لنا في الاحتفالات الوطنية لدولة الإمارات العربية المتحدة..

أود أن أؤكد لكم أن صحة وسلامة طلابنا وموظفينا تظل على رأس أولوياتنا.

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،

أنطوانيت براون

مديرة المدرسة

